
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

2. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 05.12.2022
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 39 2 0

Vedoucí odborů MMK 9 9 0 0

Občané, hosté 8

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 39 členů 
zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se omluvili: paní Lubica 
Balwarová a Ing. Dalibor Závacký.
Byly určeny tyto sčitatelky: paní Jitka Korzonková, Bc. Petra Klapsiová, Tamara Hercigová, Ivana Legerová a 
Romana Plecháčová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 2. zasedání 
Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 
ustavujícího zasedání ZM Karviné konaného dne 17.10.2022, který byl ověřen bez připomínek. 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Předsedající připomněl, že se občané mohou vyjádřit 
ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování. Požádal, aby si 
všichni členové zastupitelstva ztlumili mobilní telefony.

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a následně 
schváleni Mgr. Aleš Hujík a pan Tomáš Pavlíček. 

Hlasování:

Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 1 usnesení č. 14

Ing. J. Wolf - konstatoval, že v programu 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k  těmto úpravám: 
 
Po jednání schůze RM dne  30.11.2022 byl členům ZM předán na cloud materiál: doplnění programu č. 
1z Odboru organizačního - „Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karviné“.
Protože tento bod byl uveden v programu 2. zasedání ZMKarviné, nebylo potřeba o jeho doplnění hlasovat.
 
Dále byl po jednání schůze RM dne 30.11.2022 členům ZM předán na cloud materiál: doplnění programu 
č. 2 z Odboru školství a rozvoje - „Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola a 
Mateřská škola Dělnická, Karviná, příspěvková organizace“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 2. zasedání ZMKarviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
hlasovalo 39, proti 0, zdrželo se 0.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 2. ZM Karviné schválit.

Hlasování:

Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 15

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové 
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zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnení, povinni při jednání 
zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

1) Jednací řád Zastupitelstva města Karviné

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. V souvislosti s novým volebním 
obdobím byla provedena aktualizace Jednacího řádu Zastupitelstva města Karviné, ve kterém byly ve 
spolupráci s Oddělením Kancelář primátora navrženy dílčí změny. Návrh byl projednán na schůzi rady města 
dne 16.11.2022, která doporučila ke schválení předložený návrh, ke kterému otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 16

Návrh byl schválen.

2) Termíny konání schůzí RM Karviné a zasedání ZM Karviné na rok 2023

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora, které předložilo návrh na 
schválení termínů konání zasedání Zastupitelstva města Karviné na rok 2023 s tím, že bylo navrženo stanovit 
konání zasedání zastupitelstva města v pondělky od 15:00 hodin. Konkrétní termíny konání schůzí RM a 
zasedání ZM byly uvedeny v návrhu usnesení, ke kterému otevřel diskuzi
 
Diskuze:
 
Ing. M. Hajdušík, MBA - řekl, že posunutí času jednání na dřívější hodinu se nebrání, ale 15:00 hodina se mu 
nezdála moc vhodná s tím, že podal protinávrh, aby byla tato hodina stanovena na 16:00 hod.

 občan města - nezdálo se mu vhodné posunutí začátku zasedání ZM na 15:00 hodinu, a to z 
důvodu dojíždění řady občanů města ze zaměstnání, především těch, kteří mají zájem se na zastupitelstvu města 
k některým záležitostem vyjádřit. Jestliže bude odsouhlasena 15:00 hod., zajímalo ho, proč město nevyužívá 
techniku, která ve velkém sále OPF je s tím, že by se dalo toto zasedání nahrávat a streamovat. Dodal, že v řadě 
měst to tak již funguje.
Ing. J. Wolf - řekl, že město již vyzkoušelo konání zastupitelstev od 17:00 hod. s tím, že stav občanů, kteří 
přicházejí na zasedání, je konstantní. Měl informaci, že pro starší občany byla tato hodina spíš nevyhovující. Na 
stanovení začátku zasedání ZM Karviné od 15:00 hod. má také vliv pracovní doba zaměstnanců MMK, která 
jim v pondělí po 17:00 hodině končí. Podobné je to také s pracovní dobou zaměstnanců na OPF. 
Protože další dotazy ani připomínky nebyly podány, nejdříve nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Hajdušíka, 
MBA, a to  stanovení začátku zasedání ZM Karviné na 16:00 hod. Pro hlasovalo 10, proti 18, zdrželo se 
11. Návrh nebyl schválen.
Ing. J. Wolf - protože protinávrh nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 4 usnesení č. 17

Návrh byl schválen.

3) Svěření úkolů uvolněným členům Zastupitelstva města Karviné, stanovení pořadí náměstků při 
zastupování primátora v době jeho nepřítomnosti
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Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. V souladu se zákonem o 
obcích je předložen návrh na svěření úkolů primátorovi a náměstkům primátora v uvedených oblastech. Dále 
bylo nutné stanovit pořadí pro případné zastupování primátora v době jeho nepřítomnosti. Usnesením ZM 
Karviné č. 10 ze dne 17.10.2022 byl tímto náměstkem určen Ing. Lukáš Raszyk. Další pořadí bylo stanoveno 
dle návrhu na usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 18

Návrh byl schválen.

4) Návrh zástupce statutárního města Karviné do Svazu měst a obcí České republiky a do jeho orgánů 
pro volební období 2022 - 2026

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno 
delegovat Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, do Svazu měst a 
obcí České republiky a do jeho orgánů pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 19

Návrh byl schválen.

5) Návrh zástupce statutárního města Karviné do Svazku měst a obcí okresu Karviná pro volební období 
2022 - 2026

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno 
delegovat Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, do Svazku měst 
a obcí okresu Karviná pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 20

Návrh byl schválen.

6) Návrh zástupce statutárního města Karviné do správní rady Nadace OKD pro volební období 2022 - 
2026

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno  
delegovat Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, do správní rady 
Nadace OKD pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 21

Návrh byl schválen.

7) Návrh zástupce statutárního města Karviné do Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska 
pro volební období 2022 - 2026

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno 
delegovat Mgr. Andrzeje Bizońe, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, do Sdružení 
historických sídel Čech, Moravy a Slezska pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 1 usnesení č. 22

Návrh byl schválen.

8) Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady společnosti ČSAD Karviná a. s. pro 
volební období 2022 - 2026

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno 
delegovat Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, do dozorčí rady 
společnosti ČSAD Karviná, a. s. pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 23

Návrh byl schválen.

9) Návrh na delegování zástupce statutárního města Karviné na valné hromady akciové společnosti 
Depos Horní Suchá pro volební období 2022 - 2026

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno delegovat 
Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné, na valné hromady akciové 
společnosti Depos Horní Suchá pro volební období 2022 - 2026. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
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Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 24

Návrh byl schválen.

10) Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve kterých je statutární město Karviná členem

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Statutární město Karviná 
je členem uvedených sdružení a spolků, čímž mu vzniká povinnost každoročně hradit členské příspěvky, tedy i 
pro rok 2023 s tím,  že o jejich výši rozhoduje zastupitelstvo města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 25

Návrh byl schválen.

11) Personální obsazení výborů Zastupitelstva města Karviné pro volební období 2022 - 2026

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora, které v souvislosti s novým 
volebním obdobím 2022 - 2026 předložilo návrh na personální obsazení jednotlivých výborů Zastupitelstva 
města Karviné s účinností od 05.12.2022. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 26

Návrh byl schválen.

12) Stanovení peněžitého plnění - měsíční odměny předsedům komisí Rady města Karviné, kteří nejsou 
členy Zastupitelstva města Karviné

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Jednalo se o stanovení 
měsíční odměny uvedeným předsedům komisí rady města, kteří nejsou členy ZM s tím, že bylo navrhováno, 
aby byli ohodnoceni za svou práci stejnou částkou jako předsedové, kteří jsou členy ZM. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 27

Návrh byl schválen.

13) Rezignace přísedícího Okresního soudu v Karviné pana Miroslava Sikory
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Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Okresní soud v Karviné 
oznámil rezignaci pana Miroslava Sikory, který se vzdal funkce přísedícího ze zdravotních důvodů. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 28

Návrh byl schválen.

14) Změna obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Ke změně vyhlášky bylo přistoupeno 
na základě provedené kontroly právních předpisů orgánem dozoru, který upozornil na její částečný nesoulad s 
aktuální právní úpravou a vyzval vydavatele k její aktualizaci. Jednalo se o změnu znění článku 6, v bodě 6.2, 
6.3 a 6.4, ve kterých bude vypuštěna část textu dle přílohy č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 29

Návrh byl schválen.

15) Změna obecně závazné vyhlášky o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejném prostranství

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Navrhované změny vycházely z 
požadavku orgánu dohledu a kontroly, který navrhl vypustit ty části vyhlášky, které shledal jako rozporné se 
zákonem. Jednalo se o změnu znění v článku 3, odst. 2 a 5 a dále v článku 5 s tím, že pro přehlednost byly 
změny uvedeny v příloze č. 1 k důvodové zprávě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 30

Návrh byl schválen.

16) Změna obecně závazné vyhlášky požární řád statutárního města Karviné

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Změna vyhlášky byla navrhována na 
základě upozornění orgánu dozoru na její částečný nesoulad s aktuální právní úpravou, který vyzval vydavatele 
k její aktualizaci. Jednalo se o změnu znění v článcích 3, 4, 5, 7, 9 a 10.  Pro větší přehlednost byly navrhované 
změny uvedeny v příloze č. 1  k důvodové zprávě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 31

Návrh byl schválen.

17) Doplnění programu č. 1 - Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karviné

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační ve spolupráci s Odborem školství a 
rozvoje. Předmětem navrhované změny bylo doplnění „Portálu občana“ jako prostředku k získání příslušných 
formulářů a informací k podání žádosti o dotaci. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 32

Návrh byl schválen.

18) Mezitimní účetní závěrka statutárního města Karviná k 30.09.2022

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období 
předkládá zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních 
závěrek a interní auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a 
kontrol za uvedené období. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 33

Návrh byl schválen.

19) Informativní zpráva - Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za 1. až 3. čtvrtletí roku 2022

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Informativní zpráva obsahovala 
rekapitulaci změn rozpočtu schválených orgány města  v období I. - III. čtvrtletí roku 2022. K předložené 
zprávě otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 34

Návrh byl schválen.
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20) Návrh rozpočtu statutárního města Karviná na rok 2023 a střednědobého výhledu rozpočtu 
statutárního města Karviná na roky 2024 a 2025

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který byl zpracován na základě 
předložených podkladů od jednotlivých správců rozpočtových prostředků a příspěvkových organizací zřízených 
městem, následně byl připomínkován a korigován vedením města. V této souvislosti poukázal na ekonomickou 
situaci ve státě s tím, že pro rok 2023 se rozpočet města skládal obtížněji než v letech předcházejících. Město 
musí mít k dispozici finanční prostředky, tedy rezervy na krytí elektrické energie, plynu, rovněž i ve školských 
zařízeních a organizacích zřízených městem. V předloženém rozpočtu jsou pokryty veškeré každoroční potřeby 
města. Pokryty jsou také finanční prostředky na velké projekty, které má město rozpracované. Předpokládal, že 
při schvalování závěrečného účtu za rok 2022 bude toto hospodaření příznivé, aby mohlo zastupitelstvo města z 
přebytku dokrývat ty investiční potřeby, které nebyly v rozpočtu města na rok 2023 zahrnuty. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

 občanka města - sdělila, že si pročetla jednotlivé kapitoly s tím, že jí dlouhodobě zajímá 
problematika zeleně v Karviné. Uvedla, že ve srovnání s rozpočty města na rok 2021 a 2022 je rozpočet na 
zeleň pro rok 2023 nižší. Zajímalo jí, proč tomu tak je, když ve městě probíhají stále nějaké úpravy, při kterých 
je zeleň zničena, poškozena nebo v lepších případech nahrazena novou výsadbou. Osobně s tím moc 
nesouhlasila. Poukázala na kapitolu 274, která zahrnuje výdaje na veřejnou zeleň, včetně odrážky - Ostatní 
výdaje, které zahrnují výdaje ZOO koutku v Parku Boženy Němcové, kde byla částka rovněž ponížena. Měla za 
to, že pokud tam zůstane stejný počet zvířat, měla by být původní částka zachována. Dále poukázala na akce 
pod bodem 221, mezi kterými jmenovala např: Stavební úpravy na ul. Březová, Nedbalova, Divišova nebo U 
lesa s tím, že se zeptala, zda se počítá s obnovou nebo rozšířením parkovacích míst, které bude provedeno 
rovněž na úkor zeleně města. Nebyla si jista, protože k tomu nic nenašla, zda zařadit do dopravní infrastruktury 
eventuální výstavbu parkovacího domu nebo patrového parkoviště. Dodala, že k této problematice vystupovala 
na ZM již v loňském roce, a to v souvislosti se strategickými dokumenty města, ve kterých byla výstavba dvou 
parkovacích domů uváděna, ale dodnes se nic neděje. Protože se všechny výdaje krátí, zeptala se pana 
primátora, proč se nekrátí příspěvky na fotbal. Uvedla, že ve všech letech jsou tyto příspěvky stále stejné, 
přestože fotbal sestoupil do druhé ligy. Domnívala se, že by mohlo dojít k navýšení příspěvků na činnost 
Spolkového domu v Karviné, který by mohl mít daleko širší využití a také navýšení příspěvků na činnost klubů 
seniorů.
Ing. J. Wolf - řekl, že i jiné sportovní kluby jako je házená, hokej, zařízení STaRS nebo kulturní zařízení jako 
je MěDK, RKK, Májovák, Permoník zůstaly na stejných finančních částkách. Dodal, že je pro něj přednější to, 
že jmenovaným organizacím zachovali finanční prostředky ve stejné výši jako v roce 2022. Domníval se, že 

 nemá ponětí, na co jsou tyto peníze vlastně čerpány. Není to určitě na fotbal, který spadl do 
druhé ligy, protože profesionální fotbalisté se z toho platit nemůžou. Na to si musí finanční prostředky sehnat 
sami prostřednictvím sponzorů. Fotbalový klub má rozpočet 50 mil. Kč, které jdou na správu 3 stadionů. Jak již 
jednou uvedl, každoročně se na zastupitelstvu projednává přebytek hospodaření města, kde se položky, týkající 
se správy města, dokrývají z těchto peněz. Přiklad uvedl na TS Karviná, kterým jsou takto finanční prostředky 
navyšovány, kde je mimo jiné zahrnuta také údržba zeleně, odpady apod. Měl za to, že ve městě bylo za 
poslední roky vysázeno hodně zeleně s tím, že město Karviná na tom není se zelení vůbec špatně v porovnání s 
jinými městy.

 občanka města - řekla, že jí fotbal nevadí. Vznesla jen připomínku, protože jí nebylo 
jasné, co všechno bylo v uvedené částce zahrnuto s tím, že jí zajímaly jednotlivé položky.
Ing. J. Wolf - uvedl, že jednotlivé položky jí vysvětlí na příslušném odboru MMK, kde získá podrobnější 
informace. 
 

 občan města - vznesl dotaz k fotbalovému stadionu. Nevšiml si, že by tam byla nějaká příjmová 
položka za pronájem fotbalového stadionu.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že na straně příjmu je příjmová položka jak u akciové společnosti, tak i u spolku.

 občan města - zeptal se, zda by se tento fotbalový stadion nedal využívat také k jiným účelům, 
např. ke kulturním aktivitám nebo pro pořádání větších koncertů apod., tedy tak, jak to funguje i v jiných 
městech.
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Ing. J. Wolf - dodal, že pokud někdo sežene agenturu, která zorganizuje jakýkoliv koncert a nezničí trávu na 
stadionu tak, aby se pak na něm dal opět hrát fotbal, tak v tom neviděl žádný problém. V opačném případě je 
obnova trávníku nebo jeho výměna finančně nákladná.
Protože se do diskuze již nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 4 usnesení č. 35

Návrh byl schválen.

21) Schválení určeného člena Zastupitelstva města Karviné pro spolupráci s pořizovatelem územně 
plánovacích dokumentací pro území statutárního města Karviné

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí. Bylo navrhováno 
schválit náměstka primátora, pana Vladimíra Kolka, jako určeného zastupitele pro pořizování územně 
plánovacích dokumentací statutárního města Karviné a jejich změn pro volební období 2022 - 2026. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 36

Návrh byl schválen.

22) Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace SVČ JUVENTUS, Karviná, příspěvková 
organizace

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. Změna se týkala vymezení 
doplňkové činnosti uvedené organizace dle znění přílohy č. 2 Zřizovací listiny, s účinností od 05.12.2022. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 37

Návrh byl schválen.

23) Doplnění programu č. 2 - Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola a 
Mateřská škola Dělnická, Karviná, příspěvková organizace

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. O změnu formou dodatku 
požádal Odbor majetkový v souvislosti s provedenou změnou v katastru nemovitostí, kde došlo ke změně 
charakteristiky pozemku u parcely č. 753/2, a to z původní „zastavěná plocha a nádvoří“ na charakteristiku 
„ostatní - jiná plocha“, s účinností od 01.01.2023. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
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Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 38

Návrh byl schválen.

24) Vyřazení dlouhodobého majetku - OKS

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Jednalo se o provedení 
fyzické likvidace a vyřazení majetku z evidence a účetnictví města Karviné s názvem kolotoč z dětského hřiště 
u Pískovny v Karviné-Mizerově, který byl odstraněn z důvodu poškození vandaly. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 39

Návrh byl schválen.

25) Převod jednotek č. 13, 14 a 15 v domě č. p. 1626, Karviná-Nové Město

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
ng. M. Hajdušík - řekl, že považuje za správné, že město nabízí stávajícím nájemcům k odprodeji jejich bytové 
jednotky, že mají možnost se vyjádřit, zda si je odkoupí dle stanovených podmínek. Zajímalo ho, jaká bude 
strategie města v tomto volebním období, tedy u nájemníků, kteří si své byty od města neodkoupí. Zda budou 
byty nabízeny dalším zájemcům nebo již natrvalo zůstanou v majetku města.
Ing. J. Wolf - řekl, že město bude postupovat podle současných "Zásad", byty zůstanou v majetku města, 
nebudou již dále nabízeny tzv. 3 osobám. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 40

Návrh byl schválen.

26) Převod jednotek č. 13, 14 a 15 v domě č. p. 1630, Karviná-Nové Město 

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0
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Zdrželo se: 0 usnesení č. 41

Návrh byl schválen.

27) Převod jednotek č. 9 a 10 v domě č. p. 2176, Karviná-Mizerov 

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 42

Návrh byl schválen.

28) Převod jednotek č. 13, 14 a 15 v domě č. p. 2177, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 43

Návrh byl schválen.

29) Převod jednotek č. 9 a 10 v domě č. p. 2178, Karviná-Mizerov 

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 44

Návrh byl schválen.

30) Bezúplatné nabytí pozemků p. č. 541/13 a p. č. 541/14 v k.ú. Ráj

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
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Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 45

Návrh byl schválen.

31) Bezúplatné nabytí části pozemku p. č. 1015 v k.ú. Staré Město u Karviné

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 46

Návrh byl schválen.

32) Záměr města nabýt pozemky – ČR- ÚZSVM

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 47

Návrh byl schválen.

33) Převod pozemku p. č. 2956/52 v k.ú. Karviná-město

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 48

Návrh byl schválen.

34) Převod pozemku p. č. 455/1 v kat. území Louky nad Olší

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 49

Návrh byl schválen.

35) Převod části pozemku p. č. 1538/1 v k. ú. Ráj

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 50

Návrh byl schválen.

36) Převod části pozemku p. č. 497/288 v k. ú. Ráj

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 51

Návrh byl schválen.

37) Převod pozemků p. č. 912/2 a p. č. 912/36 v kat. území Staré Město u Karviné formou elektronické 
dražby

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 52

Návrh byl schválen.

38) Bezúplatný převod majetku na příspěvkovou organizaci Regionální knihovna Karviná, IČ 00306355

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
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otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 53

Návrh byl schválen.

39) Bezúplatný převod majetku z příspěvkové organizace Regionální knihovna Karviná, IČ 00306355 na 
zřizovatele

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 54

Návrh byl schválen.

40) Udělení souhlasu příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola Mendelova, Karviná, 
příspěvková organizace, IČ 62331388 k odúčtování projektových dokumentací

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 55

Návrh byl schválen.

41) Nezrealizované investiční záměry - OM

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 

 občanka města - požádala o vysvětlení, co znamenají zmařené investice. Konkrétně u 
stavby Kosmos, kde bylo uvedeno, že současný zůstatek na účtu 042 je ve výši 24.930.558,45 Kč. Citovala 
částky, které byly městem publikovány ohledně Kosmosu od roku 2015 směrem na veřejnost. Odkoupení 
Kosmosu - částka přes 30 mil. Kč. Od roku 2017 - 2020, kdy došlo k demolici budovy, byly v rozpočtech města 
uváděny tyto částky - r. 2017 - 62mil. Kč, r. 2018 - 70 mil. Kč, r. 2019 - 30 mil. Kč a r. 2020 - demolice, která 
stála přes 4,5 mil. Kč bez DPH. Měla za to, že zmařená investice by se měla uvádět tedy jako celek, od začátku 
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až do konce. Proč je tedy v materiálu uvedena pouze částka 24.930.558,45 Kč. Zajímalo jí to proto, že se jedná 
o peníze všech občanů města. Poukázala i na jiné akce, na které byla zpracována projektová dokumentace a 
nakonec nebyly zrealizovány. K tomu ještě dodala, že občané města by měli opravdu vědět, jaké investice 
město chystá. Protože když se pak někde začne např. kopat, lidé se diví, co se tam bude stavět nebo 
rekonstruovat. Jako příklad uvedla výstavbu parkoviště na ul. Studentské, která byla schválena před 2 lety. Ne 
všichni občané o tom věděli, někteří se za tu dobu stali novými nájemníky apod. Již několik let hovoří o tom, že 
podrobnější komunikace mezi občany města a magistrátem vázne, měla by být častější a srozumitelnější. 
Dodala, že naopak s některými odbory MMK má velmi dobrou spolupráci.
Ing. J. Wolf - nemyslel si, že komunikace města navenek je nedostatečná. Všechny informace o akcích, které 
jsou nebo budou realizovány, prochází materiály, které jsou schvalovány v RM a ZM. Dále jsou tyto informace 
tiskovým oddělením zveřejňovány prostřednictvím internetových sítí, facebooku. apod.  
doporučil, pokud má nějaké nejasnosti nebo pochybnosti, aby přišla na konkrétní odbor, kterého se záležitost 
dotýká, kde jí bude vedoucí odboru nebo zaměstnanci vše vysvětleno. Dodal, že konkrétně u stavby parkoviště 
na ul. Studentské, bylo všechno projednáno s předsedy SVJ nebo bytových družstev s tím, že na základě 
požadavků občanů byl projekt upravován.
Ing. L. Raszyk - měl za to, že město komunikuje dostatečně. Jedna věc je něco plánovat, ale v reálném životě 
to pak u investičních akcí tak není. Investiční akce se plánují na dlouhou dobu, tedy od projektu, přes stavební 
povolení, územní rozhodnutí až po samotnou stavbu s tím, že každá část určitou dobu trvá. Pokud lidé mají 
zájem komunikovat, tak o všem ví nebo se z příslušných médií a internetových sítí dozví. Rovněž i vedoucí 
odborů komunikují s těmi, kteří o to mají zájem. Pokud občan chce, může také osobně přijít za příslušným 
náměstkem, kde získá požadované informace. Není však v silách města, obejít v souvislosti s již zmiňovanou 
výstavbou parkoviště na ul. Studentské všech cca 60 nájemníků domů a s každým tuto věc projednat. Vše, 
ohledně této stavby, bylo projednáno s předsedy SVJ nebo bytových družstev, kteří mají za povinnost předat 
tyto informace následně nájemníkům domu.
 

 občan města - vyjádřil se o odúčtování částky ve výši Kč 25.593.965,21 z účetnictví města, tj. z 
účtu 042 jako zmařenou investici. Citoval jednotlivé finanční částky u investičních akcí, které byly uvedeny v 
důvodové zprávě materiálu. Jednalo se o nedokončený dlouhodobý hmotný majetek, což jsou zpracované 
projektové dokumentace, inženýrské činnosti a další náklady spojené s přípravou investičních akcí, které 
nebyly doposud zrealizovány. Dle jeho názoru se tedy jedná o to, aby se to nyní účetně zlegalizovalo. Dodal, že 
se jedná o velmi vysokou částku, která by měla být odúčtována. Protože tomu moc nerozuměl, požádal o 
vysvětlení, hlavně u budovy Kosmosu, kterou město nejdříve koupilo, pak jí chtělo zrekonstruovat, od čehož 
ustoupilo a nakonec bylo přistoupeno k demolici budovy. Nebylo mu jasné, co se pod uvedenou částkou 
konkrétně skrývá.
Ing. L. Raszyk - vysvětlil, že nejdříve je připravován záměr investiční akce. V období, kdy je připravován 
projekt, může dojít k nějaké změně, např. ke změně majitele pozemku, nebo ke změně názoru na danou věc a 
nakonec s předchozího souhlasu vznikne situace, že na uvedeném místě občané danou věc již nechtějí. Bohužel 
se stává i to, že se dříve plánované akce nakonec odepíšou. V tomto případě by město nemohlo nic dopředu 
připravovat. Dle jeho názoru je ale dobré mít dopředu nějaké investiční akce připraveny tak, aby město mohlo 
případně reagovat na vyhlášené výzvy za účelem získání různých dotací. 
Ing. J. Wolf -  dodal, že kdyby město nemělo připravenou např. projektovou dokumentaci na rekonstrukci KD 
Družba, Letního kina, Kina Centrum, Lodiček, ZŠ Mendelova, nemohlo by na tyto akce čerpat dotace. Řekl, že 
za posledních 12 let město takto proinvestovalo 2 miliardy korun na investičních akcích, na které získalo 
minimálně z 50 % dotace. Pokud město žádá o dotaci, musí mít připravenou projektovou dokumentaci, i když 
se může stát, že nakonec dotaci na tuto akci nezíská. Dále doplnil informace týkající se budovy Kosmos, která 
dříve patřila společnosti Asental. V té době se již nejednalo o vysokoškolské koleje, ale o ubytovnu, kde bydlela 
řada nepřizpůsobivých občanů. Hrozilo, že Asental nabídne stávajícímu pronajímateli budovu k odprodeji. 
Nakonec by z Kosmosu vznikla ubytovna, což by se občanům města určitě nelíbilo. Proto se muselo město 
rychle rozhodnout, že budovu odkoupí, ještě s platnou smlouvou stávajícího nájemce, který teprve po dvou 
letech odešel. Město mělo snahu objekt zrekonstruovat. Byla připravena projektová dokumentace na 
rekonstrukci bytů a následně je nabídnout k pronájmu. Z uvedené dokumentace vycházelo, že asi 100 bytů by 
se opravovalo za cca 250 mil. Kč v objektu, který na tom nebyl staticky dobře. Město proto stálo před otázkou, 
zda ho touto rekonstrukcí zadlužit. Na základě tohoto podnětu zastupitelstvo města rozhodlo, že z 
ekonomického hlediska do rekonstrukce budovy nepůjde a nechá Kosmos zbourat, na což získalo dotaci. 
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Částka, která byla uvedena v materiálu, představuje pouze účetní zápis. K částkám uváděným v rozpočtech 
města v rozmezí let 2017 - 2020, o kterých hovořila  řekl, že nebyly vyčerpány, protože se nic 
nerekonstruovalo. Peníze vždy přepadávaly do dalšího roku, a protože se nevyčerpaly, nakonec zůstaly v 
přebytku hospodaření města, tedy v rezervách. Dodal, že se jedná o odpis za projektovou dokumentaci, část je 
za účetní hodnotu této nemovitosti. Odpis majetku je daný, je to účetní operace, kterou vyžaduje zákon o 
účetnictví.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 4 usnesení č. 56

Návrh byl schválen.

42) Nové interpelace členů ZM

 
Na 2. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné nové interpelace členů ZM.

43) Různé - MMK

Ing. M. Hajdušík, MBA - za klub KSČM popřál všem hezké vánoce, příjemné prožití svátků a do nového roku 
hodně zdrví, štěstí a dobrou spolupráci všech.
Ing. J. Wolf - také se připojil k přání všem lidem, kteří byli v sále, popřál jim hezké svátky a do nového roku 
hodně zdraví.
 
Bc. M. Pawlica – podal námět k řešení týkající se pravidelné zkoušky sirén, která probíhá každou první 
středu v měsíci. Poukázal na to, že nejdříve siréna určitou dobu houká a pak následuje oznámení, že se jedná o 
zkoušku sirén. Domníval se, že by to mělo být právě naopak, nejdříve by mělo zaznít toto oznámení a následně 
pak spuštěna siréna. Protože si byl vědom, že samo město to nemůže změnit, požádal, zda by mohlo vejít 
v této záležitosti v jednání s těmi, kteří o tom rozhodují.
Ing. J. Wolf - požádal pana tajemníka MMK, aby danou záležitost prověřil a projednal.
 

44) Různé - občané

 občan města - přednesl několik námětů a připomínek:
 
1. Časový posun zasedání ZM Karviné - zajímalo ho, proč nebo z jakého důvodu byl tento časový posun 
navržen. Protože se jedná vždy o pondělí, tedy den, který je úředním.
 
2. Operační program spravedlivé transformace - jedná se o nový program, který je zaměřený na řešení 
negativních dopadů odklonu od uhlí v nejvíce zasažených regionech na období 2021–2027 s tím, že 
Moravskoslezský kraj dostane nevíce finančních prostředků, a to 18,9 miliard Kč. Zajímalo ho, kde nebo na 
jaké projekty budou tyto peníze investovány. Dodal, že již dříve se hovořilo o projektu EDEN, výstavbě trati 
mezi Ostravou, Orlovou a Karvinou. Zeptal se, co je dnes aktuální nebo jaké projekty by měly být z toho 
operačního programu realizovány. Především ho zajímalo, co se bude budovat v Karviné, které projekty budou 
řešit hlavně zaměstnanost, aby lidé z města neodcházeli a neklesal tak počet obyvatel v Karviné.
 
Ing. L. Raszyk - řekl, že se z "Operačního program spravedlivé transformace" skutečně jedná o částku 1,9 
miliard Kč pro celý MS kraj, zhruba 1/3 z této částky na strategické projekty na Karvinsku. Řekl, že se jedná o 
tyto projekty: CEPIS, EDEN, Podolupark Gabriela, výstavbě tratě mezi Ostravou, Orlovou a Karvinou je 
projekt MS kraje. Dodal, že město pro to udělalo vše, co bylo v jeho silách, jedná se o strategické projekty, 
které jsou stále živé. Protože již byla vyhlášena výzva, tak zhruba do půl roku se budou tyto projekty podávat k 
hodnocení s tím, že nejpozději na podzim příštího roku by mělo město znát výsledek. Na projekty by mělo 
přitéct do Karviné cca 6 - 7 miliard Kč. Dodal, že nositelem projektu EDEN je Slezská univerzita, OPF 
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Karviná, město je pouze partnerem projektu, protože se nachází na našem katastru. Nositelem projektu CEPIS 
je rovněž Slezská univerzita, OPF Karviná. U projektu Podolupark Gabriela je nositelem projektu MS kraj, 
jedná se o projekt soukromého investora.
 
 

 občan města - přednesl tyto dotazy a náměty k řešení:
1) Vznesl dotaz, zda plánuje město vytvořit pracovní skupinu, která se bude zabývat parkováním firemních 
automobilů na parkovištích ve městě. Nabyl dojmu, že velké množství dodávek nebo velkých aut parkuje na 
parkovištích, která jsou určena pro osobní auta. Nejlepší řešení viděl v přijetí vyhlášky, která by vyřešila tuto 
problematiku, např. parkováním na vyhrazených parkovištích mimo sídlištní zástavbu nebo parkoviště pro 
firemní auta zpoplatnit s tím, že by mohlo město tyto finanční prostředky využít na nějaké rekonstrukce.
Ing. J. Wolf -  k parkování dodávek na parkovištích uvedl, že v dané věci probíhají jednání, jsou vedeny různé 
diskuze s tím, že se hledá řešení, jak tuto situaci vyřešit nebo změnit.
2) Dotázal se, kdy bude přistoupeno k rekonstrukci ul. Borovského, na kterou navazuje ulice Na Kopci, 
ve které je rovněž velký problém s parkováním osobních automobilů. V této souvislosti předložil návrh, zda by 
některé části komunikace na této ulici nemohly být označeny jako jednosměrné.
Ing. J. Wolf - k plánované rekonstrukci ul. Borovského sdělil, že se jedná o krajskou komunikaci s tím, že 
v dané záležitosti již probíhají jednání. Ke komplexní rekonstrukci této ulice by mělo dojít v roce 2024.
 
3) Vznesl dotaz týkající se dopravy pracujících, kteří jezdí z Karviné do Ostravy, a to buď autobusovou, 
vlakovou, případně do budoucna tramvajovou dopravou, o které se nyní začalo hovořit. Dodal, že 
v Karviné pracovních příležitostí ubývá s tím, že nahradit OKD, jako zaměstnavatele, se již nepodaří. V tomto 
případě má Karviná šanci být městem zeleným a také lázeňským. Dotázal se především na možnost zlepšení 
provozu vlakové dopravy do zaměstnání, případně za kulturou do nedaleké Ostravy s tím, že by zde musela být 
vybudována tzv. odstavná parkovací místa, která zde chybí.
Ing. J. Wolf - řekl, že z hlediska větší pracovní nabídky by bylo dobré využít potenciálu Ostravy, protože 
z dopravního hlediska to není tak daleko.
Ing. R. Podstawka - dodal, že je zpracována dopravní koncepce, od roku 2025 by měla být vlaková doprava 
mezi Karvinou a Ostravou lépe zabezpečena s tím, že vlaky budou jezdit častěji. Projekt tramvajové dopravy 
nebyl dříve dokončen z důvodu poddolování a častým poklesům tohoto území. Protože již k poklesům v daném 
území nedochází, byl projekt znovu otevřen. Dříve jak za 10 let však nebude tramvajový provoz zprovozněn, 
neboť bude nutné toto území ještě stabilizovat. Dodal, že od roku 2025 je připravován nový koncept centrální 
vlakové dopravy, budou zde jezdit nejen zcela nové vlaky, ale hlavně častěji. Domníval se, že Karviná bude 
dopravně dobře napojena na Ostravu.
 
4) Dotázal se, kdy bude dokončena změna (rekonstrukce) webových stránek města s tím, že již dříve na 
zastupitelstvu zaznělo, že bude řešena vlastními silami. Protože se domníval, že nedošlo k nějakému  většímu 
pokroku, zajímalo ho, v jaké fázi se tento záměr nachází. Všiml si, že vznikly nové webové stránky 
karvinainfo.cz, kde byly překlopeny informace z těch původních stránek s tím, že nějakých novinek tam zase 
tolik není. Domníval se, že město Karviná na těchto webových stránkách nedostatečně informuje např. turisty o 
tom, co zde je, nebo co všechno by v Karviné mohli navštívit. Měl za to, že spousta lidí ani neví, co všechno 
v Karviné máme. Zajímalo ho, zda se pro to dá ze strany města něco udělat.
Ing. J. Wolf - sdělil, že problematiku webových stránek řeší Odbor organizační, na kterém si může domluvit 
schůzku s vedoucí odboru a jejími zaměstnanci, kde mohou společně danou záležitost projednat nejen z jejich 
pohledu, ale i z pohledu uživatele.
 
 

  občan města - v rámci nového projektu NZU Light (Nová zelená úsporám) vznesl dotaz, zda 
bude v Karviné probíhat informovanost (osvětová akce) kompetentními osobami, která by se týkala 
pomoci občanům při podávání žádostí za účelem získání této dotace tak, jak tomu bylo při schvalování tzv. 
Kotlíkových dotací. Protože na internetu k tomu našel pouze obecné informace, byl by rád, kdyby město 
Karviná zase něco podobného zorganizovalo. V této souvislosti ho např. zajímalo, když má zateplený dům, 
vyměněna okna, zda se bude tato dotace vztahovat také na garážová vrata, která jsou součástí přízemí 
rodinného domu. Na tento dotaz požadoval písemnou odpověď.
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Ing. J. Wolf - řekl, že na dotaz bude odpovězeno písemně.
 
 

  občan města - dále přednesl několik námětů k zamyšlení, tedy zda by se daly ve městě realizovat 
s tím, že na ně nepožadoval písemnou odpověď:
 
Parkování na parkovišti u NsP Karviná-Ráj - navrhl umístění dopravní značky omezující stání vozidel cca 
na 2 hod. s tím, že na řadě míst v Karviné to již bylo zavedeno. Jako příklad uvedl, že na uvedeném parkovišti 
stojí déle než 1 měsíc přívěsný vozík, nebo zde parkují občané, kteří bydlí v nedalekém okolí. Dodal, že stejná 
situace s parkováním je na parkovišti v blízkosti nemocnice, které dříve sloužilo občanům, kteří se chodili 
očkovat proti covidu. Domníval se, že tato parkoviště by měla výhradně sloužit lidem, kteří navštěvují 
nemocnici, nebo jdou na nějaká vyšetření.
V této souvislosti vznesl dotaz týkající se čestných dárců krve, a to zda by bylo možné domluvit s Červeným 
křížem, aby na placených parkovištích u nemocnice mohli např. s vydanou kartičkou, kterou by umístili za sklo, 
parkovat po nezbytnou dobu zdarma.
 
Několik dalších námětů se týkalo ulice U Farmy v Karviné-Ráji:
V současné době na ul. Polská probíhá rekonstrukce chodníku. Poukázal na to, že se na cestě po odbočení 
z ul. Polské objevily zeleně vyznačené body. Získal informaci, že tyto body tam jsou údajně pro umístění 
sloupků u cesty, kde chodník již nebude, aby tam nenajížděla auta. Viděl v tom problém hlavně při míjení se 
aut, zejména TIR na těchto dvou ulicích. V této souvislosti upozornil na nevhodné umístění semaforu na ulici 
Polské v rámci její rekonstrukce.
 
Rovněž na této komunikaci, cca po 40 metrech od točny linky MHD č. 514 je odbočka doleva, kde z této 
donedávna zpevněné cesty, na které byla udusaná struska, je dnes již cesta kamenitá. Při každém větším dešti 
dochází k vyplavování spousty kamenů na cestu, což není příjemné nejen pro chůzi, ale je to velmi nebezpečné 
pro cyklisty. Vznesl dotaz, jakým způsobem bude reagovat město na případný úraz, který se na této cyklistické 
stezce případně stane. Kdo bude za tento úraz zodpovědný nebo platit odškodné. Zeptal se, zda by město 
nemohlo uvedený úsek této komunikace opravit nebo alespoň její povrh zpevnit.
 
Upozornil na nedostatečné sekání trávy ve svahu cesty naproti pozemkům 1134/3 a 1134/4. Jedná se o cca 
2,5 metrový svah, kde již město dříve zřídilo odvodňovací žlab z důvodu zatápění pozemků. Dodal, že sekání 
trávy zajišťují TS Karviná, a.s. s tím, že pouze v místech, kde jejich technika dosáhne, sekají trávu a zbytek 
trávy tam roste dále. Pokud mu to zdraví dovolilo, trávu dosekával. V současné době však bude trvat na tom, 
aby dosekávání trávy na těchto ztíženě dostupných místech provádělo město.
 
Poslední dotaz se týkal zrušení (zakrytí) značky omezující provoz nákladní dopravy na ulici U Farmy. 
Poukázal na to, že provozem těžké techniky dochází k poškozování a devastování této komunikace. 
 
Ing. J. Wolf -  řekl, že uvedenými náměty se bude město zabývat.
K problematice provozu těžké techniky na ulici U Farmy sdělil, že se jedná o záležitost, která je řešena již 
několik let. Největší problém je v tom, že na této ulici vznikly firmy, které těžkou technickou převáží materiál. 
Přestože město provedlo řadu opatření, na rozhodnutí města byla podána žaloba s tím, že krajský soud rozhodl, 
že zákazová značka je v rozporu s danými předpisy. Osobně se domníval, že v areálu bývalého státního statku 
neměly vznikat firmy nebo výrobní areál, který provozuje těžkou techniku.
 

  občan města - dodal, že původní podnikatelský záměr se měl týkat vybudování zámečnických 
dílen. Místo toho tam byla provozována hutní druhovýroba s provozem kamionové dopravy. Domníval se, že 
při schvalování podnikatelského záměru by mělo být konkrétně uvedeno, o jakou činnost nebo provoz se bude 
jednat. Dodal, že v rámci daného kolaudačního řízení neměla být tato činnost povolena.
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Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 2. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
 
Řekl, že na dalším zasedání ZM se zastupitele sejdou v pondělí 30.01.2023 v 15:00 hodin ve velkém sále OPF 
Karviná.
 
 
 
 Ing. Jan Wolf, v.r .
..........................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
   
 
 
Ověřovaté zápisu:
 
  
 Mgr. Aleš Hujík, v. r.
..................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
 
 Tomáš Pavlíček, v. r.
..................................
Tomáš Pavlíček
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 12.12.2022
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